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Referat skolebestyrelsesmøde  
Onsdag d. 20. marts 2024 kl. 17.30-19.30 på Sjølundskolen, personalerummet 
Elever: 
Lilly Mikkelsen (6.C – Sjølund), Magne Villumsen (6.A – Rønnebæk)  
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Helle Frænde (Rønnebæk), Katrine Bjerre (Sjølund) og Liselotte Brint (Sydby) 
 

Forældrevalgte:  

Stine Pejstrup-Pedersen (Rønnebæk), Nikolaj Sune Bloch Jespersen (Sydby),), Christina 

Odsgaard Olsen (Sjølund), Inda Sanne Vullum Dahlsgaard Nielsen (Sydby), Tobias Ammitzbøll 

(Rønnebæk) 

 

Ledelsen:  

Jørgen Rhode Wilms,  

 

Gæst: Michael Bach, afdelingsleder mellemtrin mm. 

 

Fraværende: Troels Heilmann Møller, Andreas Arash Pourkamali, Helle Frænde, Magne 

Villumsen, Stine Pejstrup-Pedersen, Christina Olsen, Sanne Nielsen. 
 

 

Dagsorden Referat 

Sag 63 (5 min) 

Godkendelse af dagsorden 

Beslutning 

Dagsorden er godkendt. 

Sag 64 (15 min) 

Orientering om hverdag og udvikling på mellemtrin 

og i modtageklasser 

Orientering 

Michael orienterer om ændringer i forhold til 

modtagerklasser. Der vil fra kommende skoleår 

være to i stedet for tre modtageklasser. 

Der fortælles at der er stor opmærksomhed på 4. 

klasse i forhold til trivsel. Dette gøres ved at tilføre 

flere kræfter i form af pædagogisk støtte. 

Sag 65 (10 min) 

Økonomi – 1 bilag  

Her vil der være en orientering om driftsstatus, og vi 

kigger på budgettet for 2024 igen 

Orientering 

Her beskrives forskelligheden mellem budget for 

skoleår og kalender, dette har forårsaget at det har 

været nødvendigt at justere for at kunne 

imødekomme divergensen.  

Der spørges ind til hvad de andre skoler gør i 

denne situation, Jørgen fortæller at de drøftet det i 

skoleledergruppen og i det administrative netværk.  

Hvis det justerede budget følges, kommer det til at 

stemme. 

Der er en udfordring i konteringen af vikarer da 

både almene og specialklassers vikarer bliver 

konteret på almenskolens vikarkonto. Dette vil blive 

rettet. 
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Sag 66 (20 min)  

Princip om meddelelsesbogen – 1 bilag (bilag 

følger) 

Justeret princip. Kan det besluttes i denne form, 

eller skal det bearbejdes yderligere? 

Beslutning 

Punktet skubbes til næste møde da bestyrelsen 

ikke er beslutningsdygtige grundet frafald. 

Sag 67 (45 min) 

Værdier - 22 bilag  

Der skal ikke træffes beslutning om de endelige 

værdier, men om den videre proces. 

Drøftelse/beslutning 

Punktet skubbes til næste møde da det vurderes at 

det er vigtigt at alle inddrages i dette. 

Sag 68 (5 min) 

Mødelængde SB 

 

Beslutning 

Formanden foreslår at møderne forlænges, da der 

ses et behov for at kunne drøfte emnerne mere 

indgående. Der italesættes at møder til kl. 20.30 

kan være en udfordring i forhold til effektiviteten af 

mødet. 

Arbejdsdage (2 gange om året) i weekenden 

nævnes, her fortælles at der er gode erfaringer med 

denne form. 

Punktet drøftes ved næste møde, grundet 

beslutningsdygtighed.  

Sag 69 (5 min) 

Forslag til punkter til kommende møder 

a. Værdigrundlag  

b. Tilsyn 

c. Princip for mobile enheder og internet 

d. Principper (samarbejde mellem skole og 

hjem) 

e. Facebookgruppe 

f. Principper for meddelelsesbog 

g. Drøftelse af 10.kl til bud til SA-elever 

h. Drøftelse af den nye skoleaftale 

Beslutning 

Disse punkter skal på næste dagsorden. 

Sag 70 (5 min) 

Eventuelt  

Orientering 

Fra elevrådsrepræsentant spørges der ind til 

vikardækning af støttepædagogen. 

Ved rundkørslen på Norgesvej mangler man 

stadigvæk et fodgængerfelt. Der arbejdes på at 

etablere kontakt til vej og park. 

Mobberi. Der arbejdes p.t. på en antimobbestrategi 

som formidles ud til elevrådet og resten af skolens 

elever, det er vigtigt at eleverne bliver ved med at 

komme til de voksne uagtet følelsen af at der ikke 

sker noget. 
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Mødetiderne er irriterende, der gives udtryk for at 

eleverne gerne vil møde senere og gå tidligere, der 

henvises til den nye skoleaftale. 

Toiletterne må ikke benyttes i timerne eller 

frikvartererne, Michael undersøger dette. 

Klokken ringer for sent i forhold til det hele 

klokketal, service informeres med henblik på 

ændring af dette. 

Det italesættes at der er en udfordring ved at 

eleverne i 0 klasse på Rønnebæk ser fjernsyn 

under spisepausen, der lægges op til at dette 

værdidrøftes på et senere møde. Ledelsen vender 

tilbage med en information vedr. dette.  

 


